
Z á p i s n i c a 

z rokovania 32. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 17.05.2022 

 

 

Začiatok rokovania:  9:00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení: Milan Vetrák, Jozef Fischer, Peter Cmorej, Drahan Petrovič 

    kontrolórka MČ Diana Chovancová 

 

32. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

formou videokonferencie v súlade s § 30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z. z., ktorým sa menia 

a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-19.  

Starosta skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom prítomných 29 

z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 82,8 %. Počet poslancov sa počas rokovania 

videokonferencie  priebežne menil.  

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 30.04.2022 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

 

2. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 
Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné odd. 

 

3. Návrh na predĺženie prenájmu časti nebytových priestorov v Pavilóne detských 

ihrísk na Gessayovej ul. č. 22, Bratislava-Petržalka pre Petra Rybára, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

4. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v Pavilóne detských ihrísk 

na Ambroseho 1/a v Bratislave pre Alino s.r.o. ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

5. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte na Lietavskej 14, Bratislava 

pre 47. zbor skautov Bratislava-Petržalka ako prípadu hodného osobitného 

zreteľa 



Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

6. Návrh zámeru nájmu nebytových priestorov v objekte Osuského 8, súp. č. 1643 

na pozemku parc. č. 1183 v k.ú. Petržalka pre KORÁLKY, s.r.o., Bzovícka 6, 851 

07 Bratislava 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

7. Predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 2018-2022 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: odd. sociálnych vecí 

 

8. Návrh na pomenovanie nových ulíc v lokalite Vojenský dvor 

Predkladá: Mgr. Iveta Jančoková, 2. zástupkyňa starostu 

Spracovateľ: ref. územného rozvoja a GIS 

 

9. Zámer navýšenia kapitálových prostriedkov KZP pre rok 2022 

Predkladá: Mgr. art. Monika Korenčiová, riaditeľka KZP 

Spracovateľ: Mgr. art. Monika Korenčiová, Mgr. art. Martin Kleibl  

 

10. Návrh na voľbu a odvolanie neposlanca komisie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

11. Rôzne 

 

12. Interpelácie 

 

Informačné materiály 

 

 

                                                                                                          Ján Hrčka 

 starosta 
 

 

Zoznam priložených informačných materiálov: 

 

Informácia o vyhodnotení plnenia Komunitného plánu sociálnych služieb mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 2018-2022 

 

Informácia pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v prvom 

štvrťroku 2022 

 

Informácia o Vstupnej správe pre spracovanie PHRSR MČ Bratislava-Petržalka na roky 

2023-2029 

 

Informácia o rozdelení finančných prostriedkov z Dobrovoľnej zbierky pre ľudí zasiahnutých 

požiarom na Andrusovovej ulici pod oficiálnou záštitou mestskej časti Bratislava-Petržalka 



Informácia o stanoviskách k investičným zámerom na území mestskej časti Petržalka 

 

Odpočet investičného plánu pre rok 2022 
 

Nasledovalo hlasovanie o navrhovanom programe ako o celku.  

 

Hlasovanie o programe: prítomných 19 z 35 poslancov, za 18, proti 0, zdržal sa 1, 

nehlasovali 0, neprítomní 16 - program rokovania bol schválený.  

 

Návrhy na zmenu programu: 

 

Ako prvý vystúpil starosta, ktorý predstavil návrh na doplnenie programu Zámer predĺženia 

prenájmu neziskovej organizácii Vysnívaný domov s tým, že ho chcel zaradiť do programu 

ako bod 7a. Návrh sa predpokladá do 31.08.2023.  

 

Prvý v diskusii vystúpil poslanec Repka, ktorý konštatoval, že to môže byť potom problém, 

pokiaľ budeme chcieť do budúcna priestory pre využitie mestskou časťou pre škôlku. Nie je 

za to, aby sa nájom predlžoval a preto návrh nepodporí. Poslankyňa Ovečková návrh podporí, 

pokiaľ by sa termín prenájmu skrátil do 30.06.2023 tak, aby bol čas pripraviť priestory k 1. 

septembru 2023. Návrh poslanca Repku podporil aj pán Karman, pretože nevidí zmysel 

v ďalšom predlžovaní nájmu. Poslankyňa Fulová zhodnotila, že firma, ktorá to má doposiaľ 

prenajaté, nebola pri rokovaniach, z jej pohľadu, dostatočne férová. 

 

Nakoniec poslanci hlasovali o tomto bode so zaradením ako bod 7 s tým, že nasledujúce body 

programu by sa posunuli. Pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o doplnení bodu 7 programu: prítomných 28 z 35 poslancov, za 11, proti 11, 

zdržalo sa 6, nehlasovalo 0, neprítomní 7 – doplnený bod 7 programu rokovania nebol 

schválený.  

 

Ďalším doplnením do programu bol bod Návrh na predĺženie platnosti Koncepcie rozvoja 

kultúry s výhľadom do roku 2020, ktorý starosta navrhol zaradiť za majetkové body ako bod 

7 s tým, že nasledujúce body sa posunú. 

 

Hlasovanie o doplnení bodu 7 programu: prítomných 26 z 35 poslancov, za 23, proti 0, 

zdržali sa 3, nehlasovalo 0, neprítomní 9 – doplnený bod 7 programu rokovania bol 

schválený.  

 

Po odsúhlasení celého programu sa pristúpilo k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. 

Starosta predložil návrhovú komisiu v zložení: Jozef Vydra, Miroslav Behúl, Matúš Repka. 

 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prítomných 27, za 26 proti 0, zdržal sa 1, 

nehlasovalo 0, členovia návrhovej komisie boli schválení.  

 

Za overovateľov boli navrhnutí poslanci Branislav Kleinert a Ján Karman. 

 

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 

0 - overovatelia rokovania boli schválení.  

 

 



K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 30.04.2022 
 

Tento bod uviedol starosta a vyzval pani prednostku Vančovú, aby oboznámila poslancov 

s plnením jednotlivých uznesení. Po jej úvodnom slove sa do diskusie hlásili poslanci v tomto 

poradí: 

 

Poslanec Repka k uzneseniu týkajúcemu sa realizácie cyklotrás uviedol, že plne podporuje, 

aby sa MČ zapojila do výzvy ministerstva dopravy na cyklotrasu, aby mohla čerpať čo 

najviac financií z Plánu obnovy. Na to prednostka deklarovala, že vo veci sa koná, a za tým 

účelom boli pripravené podklady a podaná žiadosť o stavebné povolenie.  

 

Poslankyňa Pätoprstá žiadala stanovisko k uzneseniu č. 338, ktoré je z roku 2020 a termín 

splnenia má do 30.6.2022. Upozornila, že keďže sa termín blíži, rada by vedela, v akom 

štádiu je jeho plnenie. Prednostka vysvetlila, že verejné obstarávanie sa odvíja od projektovej 

dokumentácie a tá sa toho času finalizuje. 

 

Následne vystúpil poslanec Behúl a upozornil na potrebu viac spropagovať výberové konanie 

na konateľa športových zariadení. Vedúci ref. komunikácie p. Rybár odpovedal, že inzerát bol 

zverejnený medzi pracovnými ponukami na webovej stránke, na portáli Profesia, 

propagovaný na všetkých soc. sieťach MČ, ale pokúsia sa ho spropagovať ešte viac, napr. 

plateným príspevkom na Facebooku alebo samostatným článkom na webe MČ. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 1: prítomných 27, za 24, proti 0, zdržalo sa 2, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 1 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 

 

Bod uviedol starosta, ktorý odôvodnil, prečo navrhuje úpravu rozpočtu a informoval, že za 

rok 2021 bol vyšší výber daní o cca 8 %, prebytok je 8,2 mil. eur, preto v tejto situácii 

navrhuje, aby sa dalo 250 000 € do aktivít, o ktoré majú obyvatelia záujem. Predstava je 

rozdeliť 200 000 € do kultúrnych a športových aktivít a 50 000 € použiť na podporu 

neziskových organizácií. 

 

V diskusii vystúpil ako prvý poslanec Dragun. Upozornil na to, že nie je veľmi potrebné 

verejne rozširovať, že sú na MČ prebytky v hospodárení, pretože vieme o zámere ministra 

financií, ktorý na pomoc občanom chce použiť 600 miliónov eur z financií samospráv. 

 

Poslankyňa Makovníková Mosná sa pýtala, o aké športové aktivity by išlo a čo všetko 

zahŕňajú. Starosta vysvetlil, že by z toho neboli financované len samotné športové aktivity, 

ale i sprievodný program pre deti či dospelých. 

 

Poslanec Behúl žiadal porovnať ceny jednotlivých navrhovaných aktivít. Poslankyňa 

Ovečková sa pýtala, či sa kultúrne podujatia z týchto peňazí budú robiť cez KZP alebo vo 

vlastnej réžii, na čo starosta odpovedal, že vo vlastnej réžii s tým, že pri akcii Leto v Petržalke 

bude realizovaných veľa malých akcií. Predkladateľ si vzal autoremedúrou, že v prog. 6.3 



Kultúrne podujatia sa vyčleňuje 25 000 € na podujatia v rámci programu „Leto na 

Draždiaku“. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 2: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 2 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh na predĺženie prenájmu časti nebytových priestorov v Pavilóne detských ihrísk 

na Gessayovej ul. č. 22, Bratislava-Petržalka pre Petra Rybára, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 
 

Predmetný bod uviedol vedúci ref. správy miestneho majetku p. Baumann.  

 

V diskusii vystúpili poslanci Behúl, Dragun, Bočkayová a Repka, ktorí podporili myšlienku 

využívať zariadenia hlavne pre občanov. Poslanec Repka zdôraznil, že z toho dôvodu materiál 

nepodporí. Poslanec Behúl vo svojom príspevku navrhol prijať pozmeňujúci návrh, v ktorom 

žiada o predloženie návrhov na využitie priestoru, ktoré by funkčne zapadali do pavilónu 

detských ihrísk, s termínom najneskôr rok pred ukončením schvaľovaného prenájmu. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslanca Behúla k bodu č. 3: prítomných 28, za 18, proti 

1, zdržalo sa 7, nehlasovali 2, - pozmeňujúci návrh k bodu 3 bol schválený. 
 

Následne sa hlasovalo o bode č. 3 ako o celku. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 3: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 3 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v Pavilóne detských ihrísk na 

Ambroseho 1/a v Bratislave pre Alino s.r.o. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Opäť predniesol návrh na predĺženie prenájmu p. Bauman. Zdôraznil, že súčasťou návrhu je 

i záväzok konateľa splatiť dlh, ktorý mu vznikol. 

 

Poslankyňa Ovečková žiadala, aby bol konateľ zmluvne viazaný ručiteľským vyhlásením, že 

splatí dlh ako aj nájomné súbežne. Predkladateľka si to vzala autoremedúrou. Poslanec Behúl 

navrhol pozmeňujúci návrh o zákaze podávania alkoholu 15 % a viac.  

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslanca Behúla k bodu č. 4: prítomných 27, za 12, proti 

4, zdržalo sa 10, nehlasoval 1, - pozmeňujúci návrh k bodu 4 nebol schválený. 

 

Následne sa hlasovalo o návrhu tak, ako bol predložený.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 4: prítomných 28, za 24, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 4 bol schválený. 

 

 

 



K bodu č. 5 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte na Lietavskej 14, Bratislava pre 47. 

zbor skautov Bratislava-Petržalka ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

 

Opätovne predniesol návrh p. Baumann. Diskusia k danému bodu nebola a preto sa pristúpilo 

priamo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 5: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržali sa 1, nehlasoval 0, - 

návrh bodu 5 bol schválený. Poslankyňa Surovková by bola za, mala technické problémy. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh zámeru nájmu nebytových priestorov v objekte Osuského 8, súp. č. 1643 na 

pozemku parc. č. 1183 v k.ú. Petržalka pre KORÁLKY, s.r.o., Bzovícka 6, 851 07 

Bratislava  

 

Úvodné slovo mal opäť p. Baumann. Materiál je pripravený iba v podobe zámeru. Subjektu, 

ktorý prevádzkuje jasle, končí nájom na Bzovíckej a preto hľadá náhradné priestory. Majú 

záujem o nájomný vzťah na minimálne 5 rokov, MČ ich upozornila, že platí zásada 

prenajímať do 31.12.2023 a priestory na Osuského majú byť aj tak v budúcnosti určené na iný 

účel – zariadenie soc. služieb. 

 

Poslankyňa Ovečková víta zámer poskytnúť priestory tomuto subjektu, ale priestor na 

Osuského nepovažuje za vhodný, nakoľko bude slúžiť na iné účely. Myslí si, že MČ by mala 

ponúknuť subjektu iné priestory. 

 

Poslanec Vydra vo faktickej poznámke upozornil poslancov, že počas hlasovania majú mať 

zapnuté kamery. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 6: prítomných 27, za 4, proti 12, zdržali sa 11, nehlasoval 0, - 

návrh bodu 6 nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb mestskej časti Bratislava-

Petržalka 2018-2022 

Úvodné slovo predniesla vedúca odd. sociálnych vecí p. Zacharová, ktorá dôvodila, že počas 

obdobia Covid-19 nebolo možné pripravovať nový komunitný plán a vyžiadala si od 

poslancov jeho predĺženie do roku 2023. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 7: prítomných 29, za 28, proti 0, zdržali sa 1, nehlasoval 0, - 

návrh bodu 7 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Návrh na predĺženie platnosti Koncepcie rozvoja kultúry s výhľadom do roku 2020 

 

V úvodnom slove bola zo strany p. Terekovej z ref. kultúry a športu ozrejmená potreba 

predĺženia platnosti Koncepcie rozvoja kultúry s výhľadom do roku 2023 v mestskej časti 



Bratislava-Petržalka. Poslanci žiadali autoremedúrou upraviť rok v názve materiálu aj 

v uznesení na 2023. Predkladateľ to prijal. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 8: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržali sa 1, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 8 bol schválený. Poslankyňa Surovková by bola za. 

 

 

K bodu č. 9 

Návrh na pomenovanie nových ulíc v lokalite Vojenský dvor 

Vedúci ref. územného rozvoja a GIS p. Hasička informoval poslancov o troch nových uliciach 

v lokalite Vojenský dvor: Ulica generála Viesta, Ulica generála Goliana a Pri vojenskom 

cintoríne. Zdôraznil, že pri prvých dvoch došlo k výmene poradia vzhľadom na pripomienku 

poslanca Šestáka na miestnej rade.  

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 9 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10 

Zámer navýšenia kapitálových prostriedkov KZP pre rok 2022 

Projektový manažér KZP p. Kleibl v zastúpení riaditeľky KZP p. Korenčiovej predniesol 

návrh riešenia pri navýšení kapitálových prostriedkov. Vysvetlil, že ide o zateplenie 

východnej steny a presne stanoviť cenové navýšenie je zložité, pretože vzhľadom na aktuálnu 

situáciu sa ceny neustále menia. 

Na to predložil poslanec Behúl pozmeňujúci návrh, v ktorom žiada realizovať zateplenie na 

východnej stene tak, aby boli dodržané odporúčané hodnoty tepelného odporu normy STN 73 

0540. 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslanca Behúla k bodu č. 10: prítomných 28, za 21, 

proti 0, zdržali sa 7, nehlasovalo 0, - pozmeňujúci návrh k bodu 10 bol schválený. Poslanec 

Palkovič by bol proti. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 10 ako celku: prítomných 28, za 26, proti 0, zdržali sa 2, 

nehlasovalo 0, - návrh bodu 10 bol schválený. Poslanec Palkovič by bol za. 

 

 

K bodu č. 11 

Návrh na voľbu a odvolanie neposlanca komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 

Úvodné slovo mala vedúca ref. organizačných vecí p. Neuschlová, ktorá uviedla, že 

neposlanec Komisie školskej p. Gros sa vzdal členstva a na jeho miesto bola navrhnutá p. 

Petrisková, o ktorej poslanci nájdu v materiáli krátku informáciu. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 11: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, 

- návrh bodu 11 bol schválený. 

 

 



K bodu č. 12 

Rôzne 

Poslanec Dragun navrhol hlasovať o nesúhlase MČ so zvyšovaním daňového bonusu 

a zároveň informovať o tejto skutočnosti predsedu vlády SR a ministra financií SR. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č.12: prítomných 20, za 4, proti 4, zdržali sa 7, nehlasovalo 5, - 

návrh bodu 12 nebol schválený. 

 

Následne poslanec Dragun opakovane žiadal poslankyňu Ovečkovú, aby sa ospravedlnila za 

svoje tvrdenie, že na stránke MČ bola zverejnená zmluva, podľa ktorej boli na rekonštrukciu 

multifunkčného ihriska na Hrobákovej ul. poskytnuté financie vo výške 10 000 € od 

prevádzkovateľa kasín. Predložil návrh uznesenia, v ktorom zastupiteľstvo žiada poslankyňu 

Lýdiu Ovečkovú: 

 

1. aby sa ospravedlnila, že verejne klamala dňa 12.4.2022 na zasadnutí miestneho 

zastupiteľstva o tom, že na rekonštrukciu multifunkčného ihriska na Hrobákovej ul. boli 

poskytnuté financie vo výške 10 000 € od prevádzkovateľa kasín, 

 

2. alebo aby do 10 dní od prijatia tohto uznesenia predložila dôkaz, že mestská časť Petržalka 

takúto zmluvu podpísala. 

 

Starosta uviedol, že nie je si vedomý, že by niekedy takáto zmluva existovala. Dal to po 

minulom zastupiteľstve aj preveriť na finančnom odd. a právnom ref. a žiadna takáto zmluva 

či platba sa nenašla. Poslankyňa Ovečková uviedla, že danú darovaciu zmluvu vo výške 

10 000 € videla zverejnenú na webovej stránke MČ Petržalka vo februári 2022 a nevie sa 

vyjadriť, či teda bola aj s kolegami uvedené do omylu a zmluva, ktorá bola zverejnená, bola 

následne stiahnutá alebo bola nahratá omylom a nenastalo zmluvné plnenie. 

 

Starosta nesúhlasí s poznámkou p. Ovečkovej, že zmluva bola zverejnená a následne 

odstránená. Starosta taktiež absolútne vylučuje, že akákoľvek zmluva, ktorá bola podpísaná 

a zverejnená, by sa zverejnila omylom a následne stiahla. Uviedol, že keby táto zmluva bola 

zverejnená, nachádzala by sa tam do dnešného dňa, a aj keby tam bola omylom, riešil by, ako 

sa tam dostala, či bola podpísaná a na základe koho pokynu. Vylučuje, že za jeho pôsobenia 

ktokoľvek s jeho vedomím alebo aj tichým súhlasom upravil, zmenil alebo vošiel do 

elektronického systému zverejňovania zmlúv a faktúr. Chyby v zmluvách sa stávajú a treba si 

ich vedieť priznať, avšak zmluvy sa nesťahujú z webu ani pri formálnych nedostatkoch. 

Vyzýva, aby sa ozvali ďalší, ktorí danú zmluvu videli. Reagoval poslanec Uhlár, že aj on 

nejakú darovaciu zmluvu na 10 000 € na webe MČ videl, avšak nevie uviesť, v akom období 

to bolo, od akého subjektu bol daný dar ani či to boli financie na predmetné ihrisko. 

 

Poslanci Karman a Podhorná sa vyjadrili, že tieto tvrdenia sú len fabulácie a obvinenia bez 

dôkazov a ak neexistujú dôkazy, tak nie je o čom diskutovať a ide len o očierňovanie MČ a jej 

vedenia. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č.12: prítomných 21, za 7, proti 5, zdržali sa 5, nehlasovali 4, - 

tento návrh bodu 12 nebol schválený. Poslanec Vydra by bol za. 

 

Poslanec Uhlár predložil návrh uznesenia, v ktorom sa ukladá miestnemu kontrolórovi 

vykonať kontrolu všetkých prijatých platieb na účty mestskej časti vo výške 10 000 € od 



1.1.2021 do 12.4.2022, s uvedením subjektov, od ktorých takáto platba bola pripísaná na účet 

mestskej časti.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č.12: prítomných 23, za 17, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 3, - 

tento návrh bodu 12 bol schválený. 

Vystúpil poslanec Repka, ktorý sa pýtal, ako to vyzerá s otvorením škôlky v Slnečniciach. 

Starosta odpovedal, že škôlka bude zrejme otvorená k 01.10., ale MČ má alternatívne 

riešenie, aby vedela deti prijať už od septembra. Ďalej sa p. Repka pýtal, či sa MČ podarilo 

komunikovať s podnájomníčkou, ktorá zabrala školský dvor na Dudovej a či sa to tam podarí 

vyčistiť. Starosta reagoval, že komunikoval s riaditeľkou a danú pani najskôr vyzvú na 

odstránenie. Ak k odstráneniu nedôjde, odstráni to MČ. Ďalej p. Repka uviedol, že riaditeľka 

MŠ na Bradáčovej chce požiadať o úpravu exteriérového schodiska a preto poslanec navrhuje 

zaradiť to do investičného plánu.  

Poslankyňa Podhorná sa informovala ohľadom kosenia vrchného brehu na začiatku 

Chorvátskeho ramena. Starosta prisľúbil, že sa na to pozrie. Poslanec Šesták informoval 

o petícii ohľadom bývalej MŠ na Tematínskej. Subjekt kúpila súkromná škola, ktorá tam 

začala robiť rekonštrukciu a postupne dá školu do prevádzky. 

K bodu č. 13 

Interpelácie 

Ako prvá vystúpila poslankyňa Pätoprstá a pýtala sa na nápravu v evidencii a využívaní 

platobných kariet, čo súvisí s kontrolou miestnej kontrolórky prezentovanou na minulom 

zastupiteľstve. Starosta reagoval, že všetky nákupy boli zaradené do majetku. Následne sa p. 

Pätoprstá informovala ohľadom nedostatku vreciek na psie exkrementy, ktoré sa vešajú na 

koše. Chce vedieť počty zakúpených a distribuovaných vreciek. Starosta vysvetlil, že 

vrecúšok je dostatok, aj sú pravidelne rozmiestňované po Petržalke, ale sú niektorí 

nezodpovední občania, ktorí si nezoberú jeden, ale naraz všetky, čo sú umiestnené. 

Na to sa pýtala poslankyňa Bočkayová, že keďže boli po Petržalke rozmiestnené nové koše, 

ktoré nemajú samostatný priestor na exkrementy, či je v poriadku dávať exkrementy aj do 

týchto košov ako do netriedeného odpadu. Obyvateľom to nie je jasné a možno by bolo dobré 

označiť ich nálepkou, že sa tam môžu dávať aj exkrementy. Starosta odpovedal, že áno, môžu 

sa dávať aj tam a ref. komunikácie o tomto aj informoval, ale je možné túto informáciu ešte 

zopakovať. Poslankyňa Podhorná poprosila aj o informovanie o tom, že vrecká si môžu prísť 

obyvatelia vziať na úrad. Poslankyňa Pätoprstá mala ešte návrh, aby pracovníci úradu 

rozdávali vrecká v dolnej časti úradu z dôvodu, aby obyvatelia nemuseli chodiť po 

jednotlivých poschodiach. 

Poslanec Vydra sa informoval ohľadom nových košov a ich postriekaní vandalmi. Starosta 

informoval, že boli nakúpené špeciálne spreje na odstránenie posprejovania a na nové koše sa 

už dáva špeciálny náter, aby sa prípadné posprejovanie dalo jednoduchšie odstrániť. 

Poslankyňa Makovníková Mosná sa informovala, či je možné zo strany MČ nejakým 

spôsobom, napr. značkou alebo upozorňovaním od polície, upovedomiť ženskú časť 

populácie pri Draždiaku, aby sa tam nepohybovali hore bez. Poslankyňa Podhorná reagovala, 

že je tam teraz značka o zákaze kúpania psov a aj tak tam psy kúpu. Preto si myslí, že by to 

bolo zbytočné a nesúhlasí s tým, aby poslanci určovali ženám, či sa môžu opaľovať hore bez.  



Poslankyňa Fulová informovala, že v areáli školského dvora na Dudovej ľudia venčia psy, čo 

jej príde absolútne nemiestne a aj riaditeľka školy sa sťažuje na venčenie či na kočíkovanie po 

tartanovej dráhe. Pýtala sa, či sú tam nejaké tabule a či je možné takéto osoby z areálu 

vykázať. Starosta odpovedal, že Dudova je špecifická, nakoľko areál je priechodzí, ale bolo 

by možné osadiť tabuľu ohľadom venčenia psov. Je to zakotvené aj vo VZN ako zákaz 

voľného pohybu psov vo viacerých lokalitách a zákaz vstupu so psom do areálov škôl. 

Koniec rokovania:  12:45 hod. 

 

 

    ______________________________   

           Ing. Ján Hrčka 

                 starosta 

 

                                               _______________________________ 

        Mgr. Petra Vančová 

               prednostka 

     

____________________________                        __________________________ 

      Ing. Branislav Kleinert             Ing. Ján Karman 

 

 

 

Pripravili:   ____________________________ 

                                                      JUDr. Eva Štefániková 

 

____________________________ 

                                                      Mgr. Alžbeta Neuschlová 

 

 

 


